
6. Innkommende forslag / saker 2016 

Ingen innkommende forslag fra medlemmene er mottatt. 
 
 

Forslag/Sak 1 – fra Hovedstyret 
 
- Fullmakt prosess og finansiering, rehabilitering av kunstgressbane. 

 
 

Bakgrunn: 
Fredrikstad Kommune har i sin handlingsplan 2016 – 2019 vedtatt å videreføre 
samarbeidet med fotballklubbene om rehabilitering av kunstgressbanene som ble 
bygd i perioden 2006 – 2009. 
Det er først etter 10 år det er mulig å søke spillemidler for en slik rehabilitering. 
Planen er at vår bane skal rehabiliteres i 2018, med en klubbandel anslått til kr. 
800.000. 
 
Prosessen rundt dette vil mest sannsynlig starte i 2017, og vil sannsynlig kreve en 
årsmøteprotokoll om tilslutning og en tilsvarende protokoll for finansieringen. 
 
 
 
 
Forslag til vedtak: 
Hovedstyret gis fullmakt til å håndtere prosessen og finansieringen av 
Fredrikstad Kommunes planlagte rehabilitering av vår kunstgressbane i 2018. 
 
 


